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Tid och plats:  4 nov 2024 kl 08.30-12.00 i Dr Prag 
 
Ärende: Politiskt råd för vårdval  
 
Beslutande ledamöter: Jakob Eiserman (s) ordförande 

Peter Bodemyr (v)  
Jörgen Larsson (c)  
Robert Hamberg (m) 

 
Övriga närvarande: Stefan Nilsson (kd) 

Christine Jonsson, beställarchef  
Eva Rydell, verksamhetscontroller 
Lena Weinstock Svedh, kval handläggare 
Anna Hallenberg, bedömningstandläkare 
 

 Ärende Anteckning 
1 Mötet öppnas 

Justerare utses 
Ordförande Jakob Eiserman öppnar mötet. 
Robert Hamberg utses som justerare  
 

2 Genomgång av föregående 
minnesanteckningar  

Lämnades till handlingarna  

3 Säkerhet och beredskap. 
Robusthet PV, läget i länet 
och landet 

Lars Eriksson, beredskapschef, beskrev världsläget och hur 
Region Jämtland Härjedalen arbetar med frågan. Se PPT i 
teams. 
 
Tim Wiklund, beredskapssamordnare, informerade om 
arbetet med robusta hälsocentraler. För de som är 
intresserade av att veta mer och ta del av Tims PPT, 
kontakta honom på tim.wiklund@regionjh.se 
 

4 Samverkansavtalet- 
utmaningar och nuläge 
 

Elsy Bäckström informerade nuläget i arbetet med 
kommunerna om ett nytt samverkansavtal för hälso- och 
sjukvård i hemmet. Se PPT i teams. 
Frågor om externa utförares deltagande i processen. Tanken 
är att det ska ske i de lokala samverkansarenorna.   
 

5 Hantering för ärende från 
HSN/371/2024 ang 
ersättningsmodell 2025 
 

Frågan redovisades vid föregående möte.  
Då HSN tar upp ärendet i november som skulle kunna 
påverka på svaret från RS samt att det inte kommer att 
beröra uppdraget för vårdval allmäntandvård barn och unga 
2025 skjuts svar på frågan till RS sammanträde i december.  
  

6 Folkhälsoenheten  Elisabet Strömblad inledde, ur ett ekonomiskt och 
hälsofrämjande perspektiv, med hjälp av Lego med att visa 
tre modeller för hantering av diabetes; dels traditionell 
metod, med hjälp av FAR och med riktade hälsosamtal. Hon 
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fortsatte med att beskriva arbetet med riktade hälsosamtal 
och presenterade evidens för dessa. Se PPT i teams. 
Johan Börjesson redovisar Folkhälsoenhetens uppdrag och 
koppling till förfrågningsunderlag. Se PPT i teams. 
 
 

7 Övriga frågor 
 

Jörgen Larsson berättade att styrelsen för Hälsorum 
Offerdal har kallat till möte, för intresserade, om deras 
framtid den 14 november kl 18-19 i Änge skola. 
 
Anna ställde frågan om det fanns nåt medskick från 
politiken till leverantörsträffen med tandvård i november. 
Ett medskick var frågan om kompetensförsörjning och 
samverkan. Robert föreslår att ha en särskild punkt vid 
kommande möte om planering för träff till våren. 
 

8 Nästa möte  
 

Nästa möte 9/12 kl 13.00-16.00 via Teams. 
 

 
Anteckning gjord av Lena Weinstock Svedh 
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